

RJ精密电阻0.1% 雷城电阻 大余精密电阻

| | |
|------|-------------------------|
| 产品名称 | RJ精密电阻0.1% 雷城电阻 大余精密电阻 |
| 公司名称 | 盛雷城精密电阻（江西）有限公司 |
| 价格 | 面议 |
| 规格参数 | |
| 公司地址 | 深圳市南山区马家龙工业区16栋厂房 |
| 联系电话 | 13798596435 13798596435 |

产品详情

盛雷城精密电阻有限公司将采用光纤激光器刻槽机，金属膜精密电阻0.05%，替换现在使用的掺钕钇铝石榴石（YAG）激光刻槽机，大规模开展设备更新升级改造工程，

Thunder Precision Resistor Co. , Ltd. Has been starting equipment upgrade program. Fiber laser trimming systems will replace

all the YAG laser and simi-conductor laser.

Fiber laser is the most stabilized laser system that will increase the quality of the groove on the resistors so that the stability of the resistors will be increased accordingly.

Thunder Precision Resistors makes high precision and ultra precision resistors and ultra precision resistor networks with really high stability and reliability already!

Riedon Co. , Ltd. and Thunder Precision Resistor Co. , Ltd. are the partners in manufacture and develop high precision resistors and special resistors for more than 10 years.

We manufacture high precision resistors , ultra high precision resistors with tolerance upto 0.01% and temperature coefficient low than 1ppm/K. The lowest resistance is 0.001Ohm and the highest resistance is 1G Ohm! Both wire wound precision resisotr and metal glaze film resistors cover from very low to extra high resistance for meeting all the requirements from our customers all of the world.

美国瑞盾公司和盛雷城精密电阻有限公司是长期的战略伙伴，生产制造高精密电阻和各种特殊电阻器，阻值覆盖范围大，从0.001欧姆到1G欧姆，阻值精度可以高达0.01%！

盛雷城精密电阻有限公司拥有精密电阻自动机械刻值机、激光刻值机、点焊机、压帽机等加工制造设备及数条涂装生产线，RJ精密电阻0.1%，确保每件产品符合高质量的定位。公司自创建以来，通过ISO9001质量体系，产品涵盖了精密金属膜电阻、精密绕线电阻、精密模压电阻、合金分流电阻、金属釉膜电阻等多个系列，远销亚、欧、美、印度等多个国家和地区。

公司成立至今和很多名企展开了广泛的合作，建立了伙伴关系。我们始终坚信在竞争中求生存和发展，大余精密电阻，不断为客户创造价值，盛雷城是信赖的合作伙伴。

Thunder Precision Resistor has automatic cutting machines , automatic laser trimming , welding machines , cap press machines for precision resistors manufacture equipments and several painting production line , which can ensure each product in line with the high quality.

Thunder passed ISO9001 quality system since company founded , the products cover many series including precision metal film resistors , precision wirewound resistors , mold type precision resistors , current sensor resistors , ultra high working voltage , 模压精密电阻0.05% , high ohm value metal glaze film resistors etc , Thunder products are exported to Asia , Europe , America and other regi.

RJ精密电阻0.1%-雷城电阻(在线咨询)-大余精密电阻由盛雷城精密电阻（江西）有限公司提供。盛雷城精密电阻（江西）有限公司坚持“以人为本”的企业理念，拥有一支高素质的员工队伍，力求提供更好的产品和服务回馈社会，并欢迎广大新老客户光临惠顾，真诚合作、共创美好未来。雷城电阻——您可信赖的朋友，公司地址：深圳市南山区马家龙工业区16栋厂房，联系人：邹晒霞。